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- Diskussion om hur man bäst löser risken med cyklar i hög hastighet vid förråden på Iliongränden. 

Mötet enades om att gupp vore den bästa lösningen.

- Bananfesten efterlyser försäljare till festen. Det behövs många, och varje liten insats betyder 

mycket. Håll utkik på Facebook och Instagram. 

- Bert informerade, på begäran från förra mötet, om den stora utredningen om skicken på våra hus.
Vår utredare Lars Jonsson har identifierat ett antal detaljer, som är intressanta. Här finns t.ex. våra 
krypgrunder, som kanske är vårt största problem. Kanske är en åtgärd att byta syllar under husen. 
Våra fasader och tak behöver förmodligen bytas, och eventuellt tilläggsisoleras. Fjärrvärmerör 
måste bytas i framtiden. Möjligheten till solceller på våra tak, och eventuellt förrådslängorna, 
måste undersökas. Många element behöver bytas ut.
Utredaren har föreslagit en renoveringsplan, där två gårdar renoveras varje år.
Styrelsen bör besluta om vilka åtgärder vi väljer under innevarande år.    
- Vicevärden informerade om att fjärrvärmen kan stängas av under några timmar den närmaste 
tiden, p.g.a. ett läckage i en vattenledning.

Gårdarna:

- B-gården undrar åter om gemensamt jordinköp. Detta blir kanske svårt.
- C-gården undrar om bänkarna på "Röda torget" mellan Tornet och Vita huset skulle kunna flyttas 
österut, där vi har mer sol? Vad säger styrelsen?
- Man nämner också de nya inbrotten och stölderna på Uardavägens parkeringar. Diskussion om 
kameraövervakning, vilket har varit omtvistat under några år. Om inte styrelsen tar tag i detta, så är
det givetvis upp till den som vill att begära extrastämma om detta, alternativt lämna in en motion 
till stämman 2024. Man verkar däremot överens om att kameraattrapper vore önskvärt direkt.
- D-gården tycker att en fasadtvätt behövs på många platser. Vi avvaktar med detta p.g.a. 
utredningen om husen.
- K-gården undrar om gräsmattor återställs efter lekplatsrenoveringen? Svar: Det ska göras. 
- Betalning i förskott från gårdskassan är i vissa fall möjlig.
- Kan man bygga en boulebana på "Röda torget"? Svar: Bra idé, som har diskuterats förut. Tyvärr 
har torggruppen lagts ner pga bristande intresse. Detta kräver diskussion och omröstning.
- P-gården: Blir det några sommarjobbare i år? Svar: Styrelsen efterlyser någon som vill hjälpa till 
med organisationen av detta. Alla är överens om att det är en väldigt bra tradition.
- R-gården tar upp oväsen vid containern, som nyligen var här. Folk kastar ibland ganska sent på 
kvällen, och högljutt. Detta bör påpekas, och Lina tar med sig det.


